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北京化工大学创办于 1958 年，原名北京化工学院，是新中国为“培养尖端科学发展所需的高级化工技术人才”而创建
的一所高水平大学。作为教育部直属的全国重点大学，国家“211 工程”和“985 优势学科

创新平台”重点建设院校，国家“双一流”建设高校，北京化工大学肩负着高层次创新人才培养和基础性、前瞻性科学研
究以及原创性高新技术开发的使命。经过 66 年建设发展，学校形成了“宏德博学，化育天工”的校训和“团结奉献，艰苦奋斗，
务实力行，博学创新”的化大精神。目前，学校已发展成为一所理科基础坚实，工科实力雄厚，管理学、经济学、法学、文
学、教育学、哲学、医学等学科富有特色的多科性重点大学，形成了本科教育、研究生教育、国际学生教育、继续教育等
多层次人才培养格局。现有 17 个院（系），在校全日制本科生 15600 余人，研究生 9200 余人（其中博士 1700 余人），
学历留学生近 400 人，继续教育学生 2100 余人。教职员工 2700 多名，其中包括 8 名中国科学院和中国工程院院士及 5 
名国际院士。学校学科实力稳步增强，化学工程与技术入选新一轮“双一流”建设学科，在国家第五轮学科评估中 A 类学科
取得显著突破。化学、材料科学、工程学居 ESI 排名居全球前 1‰，化学、材料科学、工程学、生物学与生物化学、生态 / 
环境学、计算机科学、农业科学、地球科学、物理学、药理学和毒理学等 10 个学科位列 ESI 排名前 1%。北京化工大学与
全球 160 余国外机构建立了合作伙伴关系，为国际学生提供多种教育课程，包括中英文学士、硕士和博士课程、中国语言
和文化课程以及暑期科学营。

1.持有外国有效护照的非中国籍公民。
2.学生需要取得高中毕业证书或者更高学历证书。
3.从2025年1月1日起开始计算，年龄在18岁至50岁之间。
4.对中国友好且之前无犯罪记录，能够遵守中国政府法律法规和北京化工大学的规章制度。
5.身心健康。

1.提供初级班、中级班和高级班三种班型。学生进入的班型由面试和分班测试决定。
2.提供学期和学年两种学制，每学期16-18周，每学年2个学期（学期开学时间：三月和九月）。
3.每周20课时，每课时45分钟。
4.重注交流技能。
5.丰富多彩的文化体验课程和活动（如书法、太极、京剧等）。
6.提供免费的HSK训练课程。

1. �申请网址： https://study.buct.edu.cn ；注册并点击“申请”，在专业名称搜索框中输入“汉语课程”并选择课程 
（一学期或一学年）

2. 在线填写申请表
3. 上传申请材料
4. 通过申请审核后支付报名费
5. 线上面试
6. 支付学费后录取

北京化工大学简介

申请要求

教学模式

申请流程



申请截止日期
春季学期: 2025年1月1日
秋季学期: 2025年7月1日

费用
报名费: 500人民币/人
学　费: 8250人民币/学期, 16500人民币/学年
保险费: 800人民币/年
住　宿: 朝阳校区：60人民币/ 床 / 天（两人一间）
　　　  昌平校区：70人民币/ 房间 / 天

国际中文教师奖学金项目
需要申请国际中文教师奖学金的申请者可至以下网址
http://www.chinese.cn/page/#/pcpage/project_detail注册账户并申请奖学金。
申请时间一般为: 每年的3月1日至5月15日。.
具体请参照中外语言交流合作中心每年发放的奖学金申请办法。

1.白底两寸证件照
2.护照（照片页;如曾有过中国签证，还需上传中国签证页）
3.最高学历认证以及成绩单（需公证，需中文版或者英文版）
4.语言水平证明 （若有）
5.无犯罪记录证明（需前往当地警察局开具）
6.外国人体格检查表（仅限学习时间超过 6 个月的学生）

申请所需材料
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About BUCT

Eligibility

Teaching Mode

Founded in 1958, Beijing University of Chemical Technology (BUCT) is a national key university affiliated to Ministry of Education of China, a 
member university of China’s “211 Project”, “985 Project Innovation Platforms” and “Double First-Class University Project”. BUCT shoulders the 
mission of innovative talent training, scientific research, and high-tech development. 

After 66 years of continuous efforts, BUCT has developed into a multi-disciplinary institute with a solid foundation in science and engineering, 
along with other distinctive disciplines including business, economics, law, literature, philosophy, education and medical science. It has 
formed a complete talent development system from the undergraduate to doctoral training. In the Essential Science Indicators (ESI) 
rankings, chemistry, material science and engineering are among the top 1‰ in the world, computer science, environment/ecology, biology/
biochemistry, geoscience, agricultural science, physics, Pharmacology & Toxicology, top 1%. The scientific research of BUCT has been in 
robust development in recent years. Its science and technology funds continue to hit record highs. In 2023, BUCT received CNY 120 million 
research fund and obtained 637 patents. 

With 17 colleges and schools, BUCT is the home university of 15,600 full-time undergraduate students, 9,200 full-time postgraduate students 
(including 1,700 PhD students), 2100 students of continuing education, and around 400 international students. It hosts more than 2,700 
faculty members and staff including 8 academicians from the Chinese Academy of Science and the Chinese Academy of Engineering 
and 5 international academicians. With a global vision, BUCT has successively established partnerships with over 160 institutions all over 
the world. It offers a wide range of education programs to international students including bachelor’s, master’s and doctoral programs 
in Chinese and English, Chinese language and culture programs, and summer science camps. It runs around 90 study abroad programs, 
including exchange programs, joint degree programs, overseas training programs and summer/winter camps. BUCT constantly supports 
international research collaborations, which have generated abundant high-level research publications in top academic journals. It also 
hosts miscellaneous international conferences and competitions.

The 21st century is full of opportunities and challenges. BUCT will hold fast the motto “to be ambitious, virtuous, profoundly learned and to 
serve people” and strive to become a world-class university with distinctive characteristics and international influence.

1. Non-Chinese citizen with valid foreign passport. 
2. Be an academically excellent holder of high school diploma or its equivalent or above. 
3. As of January 1st, 2025, individuals aged between 18 and 50.
4. �Be friendly to China, have no criminal records, abide by the laws and regulations of the Chinese government and the rules and regulations 

of BUCT.
5. In good physical and mental health.

1. �Three types of classes: beginner class, intermediate class and advanced class. The classes are determined by interviews and placement 
tests.

2. �Both semester and academic year terms offered, with each semester lasting 16-18 weeks.2 semesters per year (starts in March & 
Septermber)

3. Each week consists of 20 class hours, and each class hour is 45 minutes long.
4. Emphasis on communication skills.
5. A variety of cultural experience courses and events (such as calligraphy, Tai Chi, Peking Opera, etc.).
6. Free HSK training course.



Application Procedures

Application Materials

Application Deadline

International Chinese Language Teachers 
Scholarship

Fees

1. �go to https://study.buct.edu.cn then do the register and click ‘Apply’ enter ’Chinese Language Program’ in the major title search box and 
select the program (one semester or one academic year).

2. Fill in the application form online
3. Upload application materials
4. Pay the application fee after passing application review
5. Online interview
6. Pay tuition and get admitted

1. Passport size photo with white background
2. The Photo copy of a valid private passport photo page and China visa page (if you have)
3. Highest degree certificate and academic transcript (Chinese or English version)
4. Language proficiency certification (if available)
5. Certificate of No Criminal Record (issued by the local police station)
6. Physical examination Record for Foreigner (only for students who study longer than 6 months)

Spring Semester: January 10st, 2025
Fall Semester: July 15th, 2025

The applicants who like to apply for the international Chinese Language Teachers Scholarship can go to http://www.chinese.cn/page/#/
pcpage/project_detail to register an account and apply for the scholarship.
Application Period: March 1st- May- 15th every year.
For details, please refer to the Application Information issued by Center for Language Education and Cooperation every year.

Application Fee: CNY 500/per person
Tuition fees: CNY 8,250/semester, CNY16500/academic year
Insurance Fee: CNY 800/year 
Accommodation: 
Chaoyang Campus: CNY 60/bed/day (2 people shared room)
Changping Campus: CNY 70/room/day 
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地址：北京市朝阳区北三环东路15号北京化工大学
电子邮件： 2024810016@buct.edu.cn
申请网站：https://study.buct.edu.cn
北京化工大学网址：www.buct.edu.cn
国际教育学院网址：https://sie.buct.edu.cn/main.htm

留学北化微信公众号 国际教育学院微信公众号

Schools of International 
Education

Study in BUCT 

Address: Beijing University of Chemical Technology, No.15 Beisanhuan East Road, 
Chaoyang District, Beijing
E-mail: 2024810016@buct.edu.cn
Application website: https://study.buct.edu.cn
BUCT website：www.buct.edu.cn
Schools of International Education School of website：https://sie.buct.edu.cn/main.htm

www.buct.edu.cn


